

Aufnahmeantrag

In Anerkennung der Satzung und der dazu gehörigen Beitragsordnung beantrage ich die Aufnahme in den Verein ZEOK e.V.

Name, Vorname

Straße/ Hausnr.

PLZ/ Ort

Beruf

Telefon

E-mail

Ich bin damit einverstanden, dass bis auf Widerruf der jährliche Mitgliedsbeitrag (30 €) von meinem Konto eingezogen wird.

Konto-Nr. (IBAN)

Bankinstitut:

Ort

Datum

Unterschrift

Bitte senden Sie den Aufnahmeantrag per e-mail an i.herling@zeok.de

oder per Post an: ZEOK e.V.

Kurt-Eisner-Str. 68

04275 Leipzig

Beitragsordnung

Auf der Grundlage von § 13 (2) der Vereinssatzung vom 23.04.2004 hat die Mitgliederversammlung in ihrer Sitzung am 01.12.2012 die nachfolgende Beitragsregelung beschlossen.

Mitgliedsbeitrag für Einzelmitglieder: 30 € pro Jahr

Mitgliedsbeitrag für Vereine und Institutionen: 60 € pro Jahr

Die Höhe des Förderbeitrags wird gemäß § 11 (3) bei der Antragstellung angegeben und entspricht mindestens dem Beitrag der ordentlichen Mitglieder.

Bei wechselseitiger Mitgliedschaft wird gemäß § 11 (4) auf die Erhebung eines Mitgliedsbeitrags verzichtet.

Diese Beitragsordnung gilt bis zum Beschluss einer neuen Regelung durch die Mitgliederversammlung.

Application for membership

I hereby apply for membership of the ZEOK e.V. association in recognition of the statutes and the associated membership fee regulations.

Last name, first name

Street/ House number

Postal code - PLZ/ Place

profession

Telephone

E-mail

I agree that the annual membership fee (30 €) will be debited from my account until further notice.

Account no. (IBAN)

Bank institute:

Place

Date

Signature

Please send the membership application form by e-mail to i.herling@zeok.de

or by post to: ZEOK e.V.
Kurt-Eisner-Str. 68
04275 Leipzig

Membership fee regulations

On the basis of § 13 (2) of the association's articles of association dated April 23, 2004, the general meeting decided on the following contribution regulations at its meeting on December 1, 2012.

Membership fee for individual members: € 30 per year

Membership fee for associations and institutions: € 60 per year

The amount of the sponsorship fee is specified in accordance with § 11 (3) when the application is submitted and corresponds at least to the fee for ordinary members.

In the case of reciprocal membership, a membership fee is waived in accordance with § 11 (4).

These membership fee regulations shall apply until a new regulation is adopted by the General Meeting.